

Appendix
(E.)
18th Jany.

of triangular form, (contents not specified, but supposed to contain fifty acres in all,) by Joseph Caillouette.

424. Lot No. 4 in the first range of Hamilton, by Charles Bugeol. The W. half of lot No. 10 at same place, by Sébastien Arsineau; Lot No. 11 at same, by Nicholas Arsineau; each of the said lots containing 100 acres on a front of 3 acres.

427. The W. half of lot No. 24 in the first range of Cox, containing 50 acres on a front of 3 acres; also lot No. 72 in Hamilton, containing 148 acres 9 perches on a front of 4 acres 6 perches; also the adjacent lot No. 73 containing 148 acres 9 perches on a front of 4 acres 6 perches, by Pierre Poirier. (N. B. James Sayer of New Carlisle opposes for the said half lot No. 24.) The W. half of lot No. 35 in the front range of Cox, containing 50 acres on a front of 3 acres; also lot No. 3 on the N. W. side of River Bonaventure, containing 200 acres on a front of 6 acres, by Joseph Babin.

428. The E. half of lot No. 10 in Hamilton, containing 100 acres on a front of 3 acres, by Eusèbe Arsineau. Lot No. 35 in the same place containing 86 1-2 acres on a front of 8 chains 20 links, by Joseph Arsineau.

429. Lot No. 43 in front range of Hamilton, containing 100 acres on a front of 3 acres; also lot No. 39 in same range, containing 48 acres 4 perches on a front of 1 acre 9 perches; also lot No. 6 at same place, containing 200 acres on a front of 6 acres, on the N. W. side of the River Great Bonaventure, by Jean Arsineau.

433. Lot No. 15 in first range of Hamilton, containing 100 acres on a front of 3 acres, by Nicholas Bourdages. Lot No. 16 at same place, of the like contents on a like front, by Benjamin Bourdages. Lot No. 17 at the same place, of the like contents on a like front, by Louis Bourdages. Lot No. 16 on the N. E. side of the River Bonaventure, containing 200 acres on a front of 6 acres, by Benjamin Bourdages afore-said.

437. Lots Nos. 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48 and 49, on the W. bank or front of the River Bonaventure, each lot containing 4800 superficial feet, on a front of 40 feet, by 120 feet in depth, bounded on the W. by lot No. 38 belonging to C. Cavanaugh, on the S. E. by a reserve for the use of the shipping or vessels resorting to Bonaventure, on the N. by the high road, and on the S. by respective depths of the said lots; also seven lots, of equal contents with those above specified) on the N. E. of the said bank, bounded on the N. W. by lot No. 14, on the S. E. by lot No. 23, on the S. by the high road, and on the N. by the Barachois of Bonaventure, by Duncan McKay, Donald McKay, and Kenneth McKay. (The above lots are also claimed by John Culler, of Liverpool, in England, in virtue of a deed of release and assignment bearing date the 21st October, 1820, from the said Duncan McKay and Donald McKay, who therefore prays that the said lots may be awarded in his favor accordingly.)

438. Lot No. 19 in the front range of Hamilton, containing 200 acres on a front of 6 acres, by Firmin Bugeol. Lots No. 7 and 8 in Hamilton, containing each 100 acres on a front of 3 acres, by Léonore Bugeol. These lots 7 and 8 are also claimed by Edward Burton.

465. Lots Nos. 1 and 2 in the first range, 39 and 60 in the second range, 120 in the fourth range, of Town Lots of New Carlisle, containing one acre each. Nos. 23 in the first range and 42 in the second range of country lots W. of New Carlisle, containing each 100 acres on a front of 6 acres; also the following parts of lot No. 1 in the first range of country lots E. of New Carlisle, to wit: the whole of that part of it lying south of the King's Highway, (contents unknown, front 6 acres); also the E. half of the remainder of said lot, contents unknown, (in front 3 acres); also Lake lot No. 18 (heretofore No. 9) in rear of New Lake, containing 100 acres on a front of 3 acres, by Anne Hale, widow and relict of the late Amos Hall, in his life time of New Carlisle.

482. Lots Nos. 16, 17, 18, 17, in the first range, 42, 43, 44, 45, in the second range, 76, 77 in the third range, 105 in the fourth range, 200 in the seventh range, 224 in the eighth range, of Town lots in New Carlisle, containing each one square acre; also No. 20 in the first, 41 in the second range of Town Parks in rear of New Carlisle, containing eight acres each on a front of one acre.—These Town Parks are said to be on the Glebe. Lot No. 60 in the second range of country lots E. of New Carlisle, containing 100 acres on a front of 6 acres; Lot No. 122 in the fourth range of country lots W. of New Carlisle, containing 100 acres on a front of 6 acres, by Amos Hal.

488. A lot of land in the Common of Paspébiac, in rear of lot No. 18 (the Glebe) and in prolongation thereof, containing ten acres on a front of one acre; also the lot in rear of and in prolongation of the said lot in the Common, consisting in all of about thirty five acres, by Joseph Leblanc.

490. Lot No. 11 in Paspébiac, containing 10 acres on a front of one acre; also the lot of land on the Common, in rear of and in prolongation of the same, running in depth until it meets the prolongation of the depth line of Cox; also the two lots in the two concessions in rear of and in prolongation of the said last mentioned lots, by John Asperos. (Jean Bernard Castilloux, acting for himself and his wife Cutis Le Brasseur, Joseph Le Brasseur, Felicite Le Brasseur, and Marie René Le Brasseur, opposes the claim of the said John Asperos to the said lot No. 11, which is claimed by the said opposants by right of inheritance from their late father, Joseph Le Brasseur. Lot No. 12 in the front range of Paspébiac, containing ten acres on a front of one acre; also the three lots in rear of and in prolongation of the same, as above mentioned, by Jean Castilloux.

pièce de terre de forme triangulaire (le contenu non spécifié, mais supposé être de 50 acres en tout), par Joseph Caillouette.

424. Le lot no. 4, dans le premier rang de Hamilton, par Charles Bugeol; la moitié ouest du lot no. 10 au même lieu, par Sébastien Arsineau; le lot no. 11, au même lieu, par Nicolas Arsineau; chacun de ces lots contenant 100 acres, sur un front de 3 acres.

417. La moitié ouest du lot no. 24, au premier rang de Cox, contenant 50 acres, sur un front de 3 acres; aussi le lot no. 71, dans Hamilton, contenant 148 acres 9 perches, sur un front de 4 acres 6 perches; aussi le lot voisin no. 73, contenant 148 acres 9 perches, sur un front de 4 acres 6 perches, par Pierre Poirier. (N. B. James Sayer, de New-Carlisle, met opposition à la dite moitié du no. 24) La moitié ouest du lot no. 35, dans le rang de front de Cox, contenant 50 acres, sur un front de 3 acres; aussi le lot no. 3, au nord-ouest de la rivière Bonaventure, contenant 200 acres, sur un front de 6 acres, par Joseph Babin.

428. La moitié est du lot no. 10, dans Hamilton, contenant 100 acres, sur un front de 3 acres, par Eusèbe Arsineau. Le lot no. 35, au même lieu, contenant 86 1-2 acres, sur un front de 8 chaînes et 20 chaînes, par Joseph Arsineau.

429. Le lot no. 33, dans le rang de front de Hamilton, contenant 100 acres, sur un front de 3 acres; aussi le lot no. 39, du même rang, contenant 48 acres et 4 perches, sur un front d'un acre et 9 perches; aussi le lot no. 6, au même lieu, contenant 200 acres, sur un front de 6 acres, au côté nord-ouest de la Rivière Grande-Bonaventure, par Jean Arsineau.

433. Le lot no. 15, dans le premier rang de Hamilton, contenant 100 acres, sur un front de 3 acres, par Nicolas Bourdages; le lot no. 16, au même lieu, d'un semblable contenu sur le même front, par Benjamin Bourdages; le lot no. 17, au même lieu, du même contenu et semblable front, par Louis Bourdages; le lot no. 13, au nord-est de la rivière Bonaventure, contenant 200 acres, sur un front de 6 acres, par le susdit Benjamin Bourdages.

437. Les lots nos. 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48 et 49, sur la rive ouest ou front de la rivière Bonaventure, chaque lot contenant 4800 pieds en superficie, sur un front de 40 pieds, sur 120 pieds de profondeur, bornés à l'ouest par le lot no. 38, appartenant à C. Cavanaugh, au sud-est par une réserve à l'usage des bâtimens ou navires qui fréquentent Bonaventure, au nord par le grand chemin, et au sud aux profondeurs respectives de chacun des dits lots; aussi sept lots d'un contenu égal à ceux ci-dessus spécifiés, au nord-est de la dite rive, bornés au nord-ouest par le lot no. 14, au sud-est par le lot no. 23, au sud par le grand chemin, et au nord par les Barachois de Bonaventure, par Duncan McKay, Donald McKay et Kenneth McKay. N. B. Les susdits lots sont aussi réclamés par John Culler de Liverpool en Angleterre, (en vertu d'un acte de décharge et transport en date du 21 octobre 1820, des dits Duncan McKay et Donald McKay,) qui en conséquence demande que les dits lots lui soient adjugés.

438. Le lot no. 19, dans le rang de front de Hamilton, contenant 200 acres, sur un front de 6 acres, par Firmin Bugeol; les lots 7 et 8 dans Hamilton, contenant chacun 100 acres, sur un front de 3 acres, par Léonore Bugeol. N. B. Ces mêmes lots 7 et 8 sont aussi réclamés par Edward Burton.

465. Les lots nos. 1 et 2 dans le premier rang, 39 et 60 dans le second rang, 120 dans le quatrième rang des lots de ville de New-Carlisle, contenant un acre chaque; no. 23 au premier rang, et 42 au second rang des lots de campagne à l'ouest de New-Carlisle, contenant chacun 100 acres, sur un front de 6 acres; aussi les portions suivantes du lot no. 1, au premier rang des lots de campagne à l'est de New-Carlisle, à savoir, la totalité de cette portion d'icelui sise et située au sud du grand chemin de Roi, le contenu inconnu (le front de 6 acres); aussi la moitié du côté de l'est du reste du dit lot, d'un contenu inconnu (en front 3 acres); aussi le lot no. 18 (Carleton, no. 9) sur le derrière du Nouveau-Lac, contenant 100 acres, sur un front de 3 acres, par Anne Hall, veuve de feu Amos Hall de son vivant de New-Carlisle.

482. Les lots nos. 16, 17, 18, 19 au premier rang, 42, 43, 44, 45 au second rang, 76, 77 au troisième rang, 105 au quatrième rang, 200 au septième rang, 224 au huitième rang des lots de ville dans New-Carlisle, contenant chacun un acre carré; aussi no. 20 au premier rang, 41 au second rang des parcs de ville sur le derrière de New-Carlisle, contenant chacun 8 acres, sur un front d'un acre (N. B. On prétend que ces parcs de ville sont sur la glèbe); le lot no. 60, au second rang des lots de campagne à l'est de New-Carlisle, contenant 100 acres, sur un front de 6 acres; le lot no. 122, au quatrième rang des lots de campagne à l'ouest de New-Carlisle, contenant 100 acres, sur un front de 6 acres, par Amos Hall.

488. Un lot de terre dans la commune de Paspébiac, sur le derrière du no. 18 (la glèbe), et dans sa prolongation, contenant 10 acres, sur un front d'un acre; aussi un lot sur le derrière et en prolongation du dit lot dans la commune, contenant en tout à-peu près 35 acres, par Joseph Leblanc.

490.—Le lot no. 11, dans Paspébiac, contenant 10 acres sur un front d'un acre; aussi le lot de terre sur la commune en arrière et en prolongation d'icelui, courant en profondeur jusqu'à ce qu'il rencontre la prolongation de la ligne de profondeur de Cox; aussi les deux lots dans les deux concessions en arrière et en prolongation des dits deux lots dernièrement mentionnés, par John Asperos. N. B. Jean Bernard Castilloux, agissant pour lui-même et la femme Cutis Le Brasseur, Joseph Le Brasseur, Felicite Le Brasseur et Marie Renée Le Brasseur, mettent opposition aux prétentions du dit John Asperos sur le dit lot no. 11, lequel est réclamé par les dits opposants par droit d'héritage de feu leur père, Joseph Le Brasseur. Le lot no. 12, dans le premier rang de Paspébiac, contenant 10 acres sur un front d'un acre; aussi les trois lots en arrière et en prolongation de ce dernier mentionné, par Jean Castilloux.

Appendice
(E.)
18e. Jany.